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LA PASSION DU HAUT-PARLEUR BASS MIDRANGE

101 188T

54" - SHIELDED PAPER CONE DRIVER - 130 mm
CLASSIC SERIES

Shielded magnet for audio/video
Extended bass response (Fs : 52 Hz)
Paper cone

Foam suspension

Long excursion

High temperature voice coil
Stamped steel chassis

Anti-magnétique pour audio/vidéo
Réponse élendue dans le grave {Fs : 52 Hz)
Céne papier

Suspension mousse

Grande excursion

Bobine haute température

Chdssis acier embouti

The low free air resonance and compact paper cone of 1his 5% bass midrange driver make it ideally suited for mini-enclosures. The high
temperature 1% volce coil ensures good power handling. The magnet structure is fully shielded (compensation magnet + shield) for
audindvideo application. The "Suggested applications™ charts indicate various driver loads. The response cunies shown on the diagram
indicate the predicied low cnd response of the driver in the suggested box volume (Vh) with suggested pon (Dp-Lp

Ce haut-parleur trits compact, 130 mm, combine une bande passante élendue & de réelles possibilités de longues excursions. La
résonance basse pour sa laille le destine plus paticulierement a de petites enceintes, satellites triphonigue, La bobine haute
températune sur support aluminium aulorise une puissance admissible importante. |l est doté d'une contre-territe e1 d'un capot anti
magnétique (application audiofvidéo). Le tableau "Suzpested applications” indique différents types de charge. Les courbes publiées
cosrespondent A la réponse dans e grave pour un volume (Vi et une dimension d'dvent donnde (Vp-Lp)
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